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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

dr. Szili Katalin,
a Magyar Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt ElnökAsszony!

A Házszabály 91 . .' alapján bejelentem, hogy kérdést kívánok feltenni, Dr . Persányi Miklós
környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrnak .

„Kitilthatók-e a tengeri jachtok a Ráckevei Dunaágról?"

címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

A Ráckevei Dunaágban az elmúlt nyáron hatalmas, tengeri közlekedésre is alkalmas motoros
jachtok jelentek meg . Ezek közlekedése számos problémát vet fel, és nem csak azért, mert
általában agresszív viselkedésükkel nincsenek tekintettel a vízen közlekedőkre,
vizisportolókra, horgászokra . Mert, ha véletlenül betartják is a számukra előírt sebességhatárt,
akkor is akkora hullámokat keltenek hatalmas motorjaikkal, hogy megkeserítik a vízen-
vízparton tartózkodók életét .

Korábban ezen a vízterületen nem volt engedélyezett ilyen hatalmas hajók forgalma, sőt még
a kis motorral felszerelt horgászladikok közlekedése is korlátozva volt . Sokan nem értik, mi
indokolhatta ezt a változást . Ezen a vízen sportolók ezrei közlekednek, a vízen és vízparton
horgászok tízezrei kapcsolódnak ki, a part mentén sok ezer üdülő találja meg pihenését . A
Ráckevei Dunaág mentén elhelyezkedő vízisport egyesületek olimpiai bajnokokat,
világbajnokokat neveltek és nevelnek ma is . A Nagydunáról fokozatosan kiszorultak a
komoly felkészülést végző vizisport egyesületek, és - amíg a helyzet nem változott meg a
Soroksári Dunaágban - itt tartották edzéseiket. Most itt is utolérték őket a jachtok .

A Ráckevei-Soroksári Dunaág csepeli szakasza 1994 óta helyi természetvédelem alatt áll .
Ezen a vízterületen korábban még a vizisportolókat kísérő motoros hajók számára is külön
engedélyeket kellett beszerezni . Most pedig jacht kikötőt lehetett létesíteni a tradicionális
Csepeli evezős versenypálya vizén .

O ág yWéa Hivatala
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Tisztelt Miniszter úr!

Mindezek alapján kérdezem, lát-e lehetőséget arra, hogy a jogszabályok megváltoztatásával
kitilthatók legyenek a tengeri közlekedésre alkalmas motoros jachtok a Ráckevei Dunaágról?

Válaszát az Országgyűlés ülésén kívül, írásban kérem .

Budapest, 2005. október 13 .

Tisztelettel:

Dr. Avarkeszi Dezső
MSZP


	page 1
	page 2

